
Referat fra livligt og indholdsrigt bestyrelsesmøde torsdag 8.sept. 2022 

 

1. Bestyrelsen konstituerede sig uden problemer. 

a. Mai Britt Jordy formand 

b. Rebecca B. næstformand 

c. Birte Skot-Hansen sekretør 

d. Kasserer jobbet varetages af Liva Stryhn på konsulentbasis. 

      Bestyrelsesmedlemmer: Michelle, Lone H. 

      Suppleanter:                    Jytte D., Florian Haamann 

  

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde læses op, og det gav anledning 

til meget konstruktiv snak. (kun kort beskrivelse her) 

a. Grundig evaluering af Sct. Hans aften. Der følges op med møder, hvor 

der udarbejdes DREJEBOG for kommende Sct. Hans aften. Og der holdes 

møder med erhvervsforening for at få gang i foreningers og lokale 

virksomheders arbejdsindsats. Mai Britt møder op her. 

b. Breno, Carsten og Mai Britt i gang med at udarbejde det såkaldte 

ÅRSHJUL, så vi får bedre overblik over, hvornår tingene foregår og hvem 

der ”står som ansvarlige” for hvad.. 

c. Scenen på torvet og nyt tag udskydes til næste år. 

d. Opera på Torvet. Vi skal have flere virksomheder med til at betale et 

beløb til dette. Mai Britt vil kontakte(selv komme rund) til 

virksomhederne. 

e. Vi SKAL ha' mobilpay hurtigst muligt. 

3. NYT FRA FORMANDEN (endnu mere ----- 

a. Uddelegering af arbejdsopgaver. Sættes på dagsorden til det kommende 

bestyrelsesmøde 6.okt.  TILFLYTTERPAKKER, DIGITALISERING, 

SYNLIGHED (arbejdsgrupper nedsættes) 

b. JULEN--- Mai Britt har næsten styr på lys, stort juletræ, hjertevennernes 

indsats(bl.a. Klargøring af lys). Og hvor meget lys kan der regnes med i år 

med energikrise? Timere vil være godt. Slikposer fra Quickly, korsang når 

juletræet og andet lys tændes. Musik??? Vigtigt at hvide lystræer  også står 

på overgangen til torvet og på torvet. 

c. ØKONOMI (uha det taler vi helst ikke om. Kommunalt tilskud bliver 

mindre i 2023.  Hvordan kunne vi selv tjene nogle penge? (Køreplaner hos 

BAT skiftes) 

4. ANSØGNINGER. Ingen (pyh ha) 

5. EVT: 

Borgerforening støtter, at Silo2 svarer regionskommunen på forslag om sø 



på ”vores” festplads. NEJ, NEJ, NEJ der er jo Ferskesø. 

 

EEN FOR ALLE – OG ALLE FOR EEN! Vi arbejder for større 

fællesskab, fysisk og økonomisk indsats og fælles ansvar for 

udviklingen i Nexø. Husk NEXØ ER OGSÅ DIN BY! Og udviklingen 

kommer bare ikke ”af sig selv!” 

 

Et godt møde sluttede ca. 20.30, og tak for god ro og orden. 

 

Næste bestyrelsesmøde torsdag 6.okt. kl. 19.00 i Bodilsker! Vi ses! 

 

 MVH Sekretæren 

 

 

 

 

 

 

 

 


